
Dagsorden bestyrelsesmøder Torsdag D. 11 maj kl 18,00

Godkendelse referat fra sidste bestyrelsesmøde: Rettelser er lavet og referatet er godkendt.

Tilstede: Arne, Søren, Jeanne, Ulrik, Ander, Stellan, Daniel.

Afbud: Ingen

Referent: Daniel

Aktuelle arrangementer:

Opfølgning på punkter fra tidligere møder:

Indkøb af 2 kapkajak

Gennemført

Ansøgning af kapbåd til ungdom

Sat i proces

Regatta bygning.

Projektet er ved at være færdigt. Vi mangler 2 vinduer.

Punkter:

1.Oplæg Per Crüger IT

Den store oprydning i Conventus i forhold til Pers oplæg, kommer til at ske i efteråret når

kontingentopkrævningen er overstået.

Mht. den ud daterede hjemmeside og sociale medier ønskes der at der søsættes en indsats båret af

frivillige kræfter, gerne unge.

2. 1. Status Conventus/kontingent

Der er sendt kontingentopkrævninger ud til mange medlemmer. Det har resulteret i en række udmeldinger

og afviste betalinger som tages hånd om. Der er generelt godt gang i oprydningen af medlemskaber.

Anden runde starter nu. Gebyret på hjemmesiden slås fra så man kan oprette sit kort som betalingsløsning

af kontingent.

2.Regnskab.

Foreløbigt regnskab frem til april er præsenteret. Pengestrømmen ser fornuftig ud.

3. Info fra kasseren (kort meddelelser)

Mobilepay er på vej.

Banken er på vej med et dankort.

Grønt lys til renovering af kasseres skab.

Aflysning af møde. 24/5.



Det besluttes at beløbet hæves til 20.000 kr. som kompensation for bogholderi.

Supportpakke 2 for hjemmeside bestilles.

Kasserer holder møde med revisorer for at gennemgå fremtidige aftaler.

3. Økonomisk støtte til Frida

Økonomierne bag landsholdsdeltagelse undersøges.

4. Modtagelse af nye medlemmer.

Der lægges op til at nye medlemmer kan blive taget med ud og ro på tidspunkter hvor der allerede er nogle.

5. Køb af hændelsesspil, på dybt vand.

Der købes 2 spil.

Tur kulturen i OK

Godkendelse af at sende nogle på instruktørkursus

Mange lukkede grupper

Der har generelt ikke været så meget aktivitet i foråret.

6. Salg af power x til Thor

Båden sælges til 5.000 kr.

7. Bådkøb kapkajak af Johan

Det er ikke aktuelt pt. da vi ikke mangler den slags båd.

8. Vedligeholdelse af klubhus

Søren og Stellan undersøger klubbens fliser.

Eventuelt:

Tur de Thurø. 10/6. Spørg Eva. Og en fra havkajak. Anders står for at finde en eller anden.

OUH 12/8.

Næste bestyrelsesmøde:

Den: 20/6 kl. 18

Mad: Arne


